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Diverse omwonenden voormalig AZC Azelo (namen bekend bij de gemeenteraad en 
college)

27 september 2021

Geachte voltallige Raad,

Wederom voor de zoveelste keer willen wij ons tot u richten en uw aandacht vragen.

Mede door onze vele brieven, besprekingen, inspreken op raadsvergaderingen, bewonersoverleggen 

AZC van de afgelopen 25/30 jaar waarvan 20 jaar in de gemeente Borne is in december 2018 het 

besluit genomen (raadsvergadering 18 dec 2018)  om de AZC locatie in Azelo aan te kopen om de 

zekerheid te verkrijgen dat na de huisvesting van nog één maal opvang asielzoekers de maximale 

garantie te hebben dat de AZC locatie na 23 dec 2019 niet nogmaals zou kunnen worden heropend 

voor opvang.  De aankoop zou een extra slot op de deur zijn.

Uiteindelijk was hiervoor draagvlak bij de omwonenden van het AZC onder de gestelde voorwaarden. 

Oké, nog één keer en dan nooit weer. We hadden er vertrouwen in en keken uit naar de nu echt 

definitieve sluiting. Afspraak is afspraak!

Wat schetst onze verbazing dat het college zich zeer onbetrouwbaar opstelde en de locatie aanbood 

eind 2020, wederom voor opvang, aan het COA. Zelf zegt men niet het initiatief te hebben genomen. 

Het COA bevestigde echter dat het initiatief wel degelijk bij de gemeente Borne lag. 

Dit heeft een bijna onherstelbare deuk opgelopen in de lokale politiek waarop u als Raad ook door de 

bevolking op werd aangekeken.

Onder uw druk werd dit voorgenomen besluit na veel gedraai en gekunstel van het college 

teruggenomen. Echter er is onvoorstelbaar veel schade aangericht in het vertrouwen van dit college.

Excuses zijn wel in de Raad gemaakt door dhr Kotteman.

Aan ons als bewoners, geschoffeerd en besodemieterd voelende, zijn geen excuses aangeboden.

Door de meesten van ons zijn de raadvergaderingen van 30 nov, 15 dec 2020 en jan 2021 gevolgd. 

Waardering voor uw opstelling als Raad.

Wat waren er veel leermomenten in het proces volgens burgemeester Pierik en weth Kotteman. Wat 

moest er veel en hard worden gewerkt om het vertrouwen te herwinnen en te herstellen.

Alle partijen, waarvan we ieders standpunt respecteren tav asielproblematiek, hadden één duidelijke 

boodschap voor het college: “Ga in overleg met de omwonenden, herstel het vertrouwen en ga in 

overleg.”
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Kotteman heeft één poging gedaan om een commissie op te stellen echter dit is niet van de grond 

gekomen.

Helaas geen enkele serieuze poging van Kotteman of Pierik, of wie dan ook maar de echte 

portefeuillehouder is. Welgeteld één telefoontje om mede te delen dat er meerdere personen op het 

AZC zouden komen ter bezichtiging en de dag na de presentatie van de lumineuze plannen wat de 

indruk was. Voor de rest niets maar dan ook helemaal niets.

Echter toch blijven roepen dat er draagkracht moet zijn in de omgeving. Als er geen enkel overleg is 

hoe kan het college dan de draagkracht toetsen. Over inbreng maar te zwijgen.

De onbetrouwbaarheid en de woede is nooit weggenomen en draagkracht is er niet!

Donderdag 16 september jl heeft weth Spekschoor op zelfstandige titel zonder medeweten vh college 

(muv Pierik) zoals hij het zelf zegt met een kleine afvaardiging van ons gesproken. Bij de aanvang van 

het gesprek wisten wij niet waar het gesprek over zou gaan. De veronderstelling was dat het over de 

rondweg zou gaan omdat Almelo de kont in de krib zou hebben gegooid.

Echter hij begon over het AZC en alle woede kwam weer bij ons boven. Nee toch niet weer!!!!

Dat was ons toch beloofd daar zijn toch keiharde afspraken over gemaakt. Borne staat wel open voor 

asielzoekers maar niet meer in het sterk verouderde AZC Azelo. Hier mag en kun je vanuit menselijk 

oogpunt geen grote groepen mensen opvangen, zeker geen 300. Als we het over humaan hebben ….

Een brief met een verzoek zoals hij stelde was nog niet ontvangen maar hij zou er niet van op kijken 

dat deze eerdaags bij de gemeente Borne op de stoep zou liggen.

Echter nu vielen een aantal puzzelstukjes in elkaar. Het schoolplein was ook die week ontdaan van 

alle onkruidbegroeing (opdracht drie weken geleden al verstrekt door Borne) en de gemeente heeft 

zeer onlangs een onderhoudscontract afgesloten met installatiebedrijf Kropman voor twee jaar. (dit is 

het installatiebedrijf welke ook voor de AZC’s werkzaamheden verricht) Het zal toch niet?

Het kan niet anders zijn of Borne is niet overvallen door de brief van 15 sept maar hebben er al 

meerdere gesprekken plaats gevonden met het COA.

Volgens de datum ontvangststempel bij de gemeente Borne is de brief ontvangen op donderdag 16 

sept. Het is dan vreemd dat ook Spekschoor hiervan niet op de hoogte was.

Na het gesprek op de donderdagavond de 16e hebben wij als gesprekspartners de eerste slapeloze 

nacht alweer gehad. 

De heer Pierik is van deze vreemde gang van zaken op vrijdag 17 sept jl om 8.17 gesprek van 16 

minuten telefonisch op de hoogte gebracht en gevraagd waarom is er nooit met ons als omwonenden 

gesproken, waarom niet door de portefeuillehouder Kotteman, of hijzelf?

Pierik gaf meerdere keren aan dat de brief nog niet door de gemeente Borne was ontvangen maar dat 

het vijf voor twaalf was. 
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Het kan niet anders zijn dat het hij gezien de stempeldatum van ontvangst, de 16e, wel degelijk de 

brief had ontvangen. Hij bleef ontkennen een brief te hebben ontvangen in de gemeente Borne.

Gezien de stempeldatum zou dit wederom een keiharde leugen zijn! Over vertrouwen gesproken!

Waar zijn wij mee bezig?????

Alvorens een beslissing te nemen om asielzoekers in de gemeente Borne op te vangen lijkt mij dat 

hier eerst het één en ander moet worden uitgelegd. Dit wederom in het kader van betrouwbaarheid en 

transparantie van de lokale overheid.

Waarom geen overleg met de omwonenden waarvoor driekwart jaar de gelegenheid toe was, zoals de 

Raad het college opdroeg en waarom liegen over een brief waarvan de inhoud allang bekend was en 

dan toch doen voorkomen dat het een persoonlijk verzoek is van de staatssecretaris.

Wij zijn niet tegen opvang van asielzoekers dan wel Afghanen in de gemeente Borne, echter niet meer 

in Azelo, zoals gesteld. Laat de gemeente een voorbeeld nemen aan de huisvesting van studenten in 

humane woonunits. Deze kunnen vast wel ergens elders in de gemeente Borne worden geplaatst 

waar wel draagvlak is. Volgens de UT kan dit al in een tijdsbestek van 4 á 5 weken.

Worden de financiële problemen van Borne nu afgewenteld op ons en worden de vluchtelingen als 

melkkoe gebruikt, wetende dat het pand en de locatie daartoe niet geschikt is.

Wat gebeurt er na de verkiezingen volgend jaar? Zijn er dan weer andere afspraken?  Doen we het 

AZC dan nog maar een keertje in de verlenging? 

Als het college al niet te vertrouwen is, wie dan wel?

Afspraak is Afspraak!!!!!!!

Dit moet je als Borne niet willen!

Samengevat:

Azelo heeft de tol allang betaald, na 25 jaar AZC en met het in 2018 nogmaals voor één jaar open te 

stellen voor opvang asielzoekers onder de voorwaarde en de belofte om de locatie door de gemeente 

wordt aangekocht om hier nooit weer asielzoekers te huisvesten.

Wij adviseren u dat dit voorstel op basis van feiten geen instemming krijgt van uw raad. 

Wij wensen u aan de gemaakte afspraken te houden en ook het college daaraan te binden.

Wij wensen eerlijk en oprecht te worden behandeld en niet te worden voorgelogen en niet serieus te 

worden genomen.

Als er geen vertrouwen is omdat dit een giga deuk heeft opgelopen door het handelen van uw college, 

hoe kun je dan blijven roepen dat er draagkracht is en moet zijn in de omgeving. Alleen voor de 

bühne?

Gezien de grote onrust, woede en ongeloof in de buurt is het vertrouwen ver te zoeken en een 

draagkracht onder het nulpunt.
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Het kan toch niet zo zijn dat ondanks alle toezeggingen het nu mogelijk weer gaat gebeuren. 

We worden voor de gek gehouden door deze zeer “integere” lokale overheid. 

U als Raad kan gaan staan voor de principes en zorgen dat niet gebeurt.

Wij vragen u: Neem u zelf, uw stemmers, ons als omwonenden van het AZC, de vluchtelingen, uw 
eerdere raadsbesluiten van 18 dec. 2018, uw uitdrukkelijke adviezen aan het college, welke overigens 
door hen volledig in de wind zijn geslagen, serieus.

Neem vanavond de juiste beslissing waar u persoonlijk als oprecht raadslid achter kunt staan. 
U riep toch ook dat de periode AZC Azelo definitief voorbij is en dat het college met ons in gesprek 
moest om met de omwonenden te praten om het vertrouwen te herstellen. 
Niets maar dan ook helemaal niets is hiervan terechtgekomen.
Beslis niet op basis van emoties maar op basis van feiten.
Houdt uw rug recht en laat u niet meewaaien met de grillen van dit college.

U heeft nu de sleutel in de hand. In het eerder genoemde raadsbesluit van 18 dec 2018 staat te lezen: 
het is een extra slot op de deur dat er geen asielzoekers meer worden gehuisvest in Azelo. Ze hebben 
echter verzuimd het slot echt op slot te draaien. Of werden we toen ook al voor de gek gehouden?

Wij waarderen dat Borne open staat voor asielzoekers en vluchtelingen in de gemeente Borne echter 
niet meer in een sterk verouderd pand in Azelo ver verwijderd van de kern van Borne. Er zijn andere,  
betere en humanere oplossingen.

Vriendelijke groeten namens de families:


